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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 381)
24 stycznia 2023 r.
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Andrzeja 
Kosztowniaka (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy budżetowej na rok 2023 (druk nr 2943).

W posiedzeniu  udział  wzięli: Sebastian Skuza  sekretarz  stanu w Ministerstwie  Finansów wraz 
ze współpracownikami, Izabela Antos podsekretarz stanu, zastępca szefa Kancelarii Prezesa Rady 
Ministrów wraz ze współpracownikami, Kazimierz Kleina senator.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Paulina 
Gontarz i Bogdan Wojtów – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jacek Markie-
wicz, Jacek Pędzisz i Wojciech Białończyk – legislatorzy z Biura Legislacyjnego oraz Monika 
Korolewska – specjalista z Biura Analiz Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):

Dzień  dobry.  Witam  państwa  bardzo  serdecznie  na posiedzeniu  Komisji  Finansów 
Publicznych. Dzień dobry. Proszę państwa, dostałem informację, że mamy już kworum 
na dzisiejszym posiedzeniu. Tym samym, stwierdzając kworum, pozwolę sobie otworzyć 
posiedzenie Komisji Finansów Publicznych.
Szanowni państwo, porządek dzienny posiedzenia przewiduje rozpatrzenie uchwały 

Senatu w sprawie ustawy budżetowej na rok 2023 z druku nr 2943.
Czy  są uwagi  do porządku  dziennego?  Nie  widzę.  Wobec  niezgłoszenia  wniosku 

do porządku dziennego stwierdzam jego przyjęcie.
Szanowni państwo, zanim rozpoczniemy pracę, realizując porządek dzienny, pozwolę 

sobie przywitać na dzisiejszym posiedzeniu sekretarza stanu w Ministerstwie Finansów 
pana ministra Sebastiana Skuzę. Witam serdecznie, panie ministrze, wraz ze współpra-
cownikami. Witam bardzo gorąco Izabelę Antos podsekretarza stanu, zastępcę szefa 
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. Dzień dobry, pani minister, witam państwa bardzo 
serdecznie. Witam równie gorąco przedstawiciela Senatu pana przewodniczącego Kazi-
mierza Kleinę. Witam serdecznie, panie senatorze. Witam wszystkich gości przybyłych 
na dzisiejsze posiedzenie i jeszcze raz witam koleżanki i kolegów posłów.
Szanowni państwo, Senat na posiedzeniu w dniu 12  stycznia br.  przyjął uchwałę 

w sprawie  ustawy  budżetowej  na 2023 r.  z druku  nr  2943.  Senat  w swojej  uchwale 
zaproponował 77 poprawek. Marszałek Sejmu skierował uchwałę do Komisji Finansów 
Publicznych w celu zaopiniowania poprawek Senatu. Proponuję,  aby  rozpatrywanie 
poprawek odbywało się w następującym porządku: wystąpienie senatora – pan senator 
jest z nami, jeszcze raz witam bardzo serdecznie – przedstawienie stanowiska ze strony 
rządu, ewentualne uwagi przedstawicieli Biura Legislacyjnego – również bardzo serdecz-
nie witam państwa – ewentualne głosy za i przeciw i głosowanie poprawki.
Czy jest sprzeciw wobec powyższej propozycji rozpatrywania poprawek? Nie słyszę. 

Wobec niezgłoszenia sprzeciwu, stwierdzam przyjęcie sposobu rozpatrywania poprawek.
Szanowni państwo, przystępujemy do rozpatrywania poprawek. Wszyscy mamy druki 

przed sobą, ewentualnie w iPadach.
Czy na początku pan senator zechce zabrać głos?

Senator Kazimierz Kleina:
Tak.
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Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo proszę.

Senator Kazimierz Kleina:
Szanowny panie przewodniczący…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Jeszcze raz proszę o wciśnięcie. O, jest.

Senator Kazimierz Kleina:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, jest mi niezmiernie miło, że w imieniu Senatu 
mogę przedstawić poprawki do ustawy budżetowej, które…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Szanowni państwo, bardzo proszę o wyciszenie rozmów i wysłuchanie pana senatora.

Senator Kazimierz Kleina:
…przegłosowaliśmy na posiedzeniu plenarnym w dniu 12 stycznia. Przychodzę do pań-
stwa z tymi poprawkami i z prośbą, abyście je przyjęli. Poprawek, które przyjęliśmy, jest 
77. Nie będę omawiał po kolei wszystkich poprawek, natomiast chciałbym przedsta-
wić kilka generalnych uwag i przedstawić poprawki, które wydaje się,  i jestem prze-
konany, są dla nas najważniejsze i mają bardziej generalny wymiar. Oczywiście część 
z tych poprawek ma charakter lokalny, podobnie jak z reguły ostatnimi laty przychodziły 
z Senatu. Tych poprawek nie będę omawiał, chyba że będą pytania ze strony państwa 
senatorów… posłów.
Proszę państwa, więc bez zbędnej zwłoki, wiedząc że państwa czas  jest  tak samo 

cenny jak wszystkich, przystępuję do omawiania poprawek. W takim razie bez wstępu 
powiem tak, że jedną z pierwszych poprawek, która także jest dla nas bardzo istotna 
i która budziła… ten zapis, jaki do nas przyszedł budził poważne wątpliwości konsty-
tucyjne, to jest przeznaczenie 2 700 000 tys. zł na Telewizję Polską w formie obligacji…

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
To nie jest dla telewizji.

Senator Kazimierz Kleina:
Dla Krajowej Rady Radiofonii i na media publiczne…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dla mediów publicznych.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
To troszkę inaczej.

Senator Kazimierz Kleina:
…z przeznaczeniem na media publiczne. Oczywiście. Wątpliwości te zostały mocno pod-
niesione przez legislatorów, że żadna z ustaw, ani ta dotycząca wsparcia, jakie powinna 
otrzymać Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji z tytułu ubytków, ustawowych ubytków 
abonamentowych,  jak i też Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej, ustawa o finansach 
publicznych nie mówi, że dopuszczalne jest finansowanie w formie… wpisywanie w usta-
wie budżetowej takiej kwoty, czy jakiejkolwiek kwoty w formie papierów wartościowych. 
W związku  z tym  przyjęliśmy  poprawkę  wykreślającą  ten  zapis  –  to jest  poprawka  
nr 5. To jest poprawka, która równocześnie ma szerszy charakter, czyli mówi o limitach, 
jakie są wpisane do ustawy budżetowej, zmniejszająca o tę kwotę limity papierów war-
tościowych.
Kolejna generalna  rzecz, której wpisanie proponujemy państwu,  to jest wpisanie 

realnej, możliwie najbliższej rzeczywistości wielkości związanej z inflacją przewidywaną 
na rok bieżący. Proponujemy, aby – i to jest w poprawce nr 6 – aby to była wielkość, która 
wynika z najnowszych analiz i symulacji przeprowadzonych przez Narodowy Bank Pol-
ski. Już w ubiegłym roku państwo odrzuciliście naszą poprawkę, która także zakładała 
wpisanie tylko do wysokości proponowanej przez Narodowy Bank Polski, a już wówczas, 
w styczniu ubiegłego roku inflacja była wyższa niż ta, którą przewidywał rząd. Państwo 
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odrzuciliście naszą poprawkę. Mam nadzieję, że tym razem poprawka zostanie przez 
państwa poparta, żeby w ustawie budżetowej były wskaźniki możliwie jak najwyższe. 
To jest poprawka nr 6 w zestawieniu naszych poprawek.
Następnie  też pokazujemy –  tu już przechodzę  teraz do poprawek, które dotyczą 

zmian w ustawie budżetowej, zapisów kwotowych – zmiany, które dotyczą priorytetów, 
są priorytetami Senatu, większości senackiej. W pierwszej kolejności to są priorytety 
dotyczące zdrowia. I tu przewidujemy zwiększenie środków przeznaczonych dla Narodo-
wego Funduszu Zdrowia o kwotę 6 500 000 tys. zł. Tu przewidujemy zwiększenie środ-
ków. O tę kwotę zostały pomniejszone środki w ramach… podczas pracy budżetowej. 
W związku z tym przewidujemy tu środki na: onkologię, na leczenie onkologiczne dzieci 
– 2 000 000 tys. zł, psychiatrię dziecięcą – 700 000 tys. zł, leczenie metodą in vitro. Dru-
gim priorytetem, który znajduje się w poprawce ostatniej, może niektórzy jej nie zauwa-
żyli, to jest poprawka nr 77, która dotyczy… no trzeba dotrzeć do tej poprawki nr 77…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie senatorze, zapewniam, że czytaliśmy uzasadnienie. To, co pan przedstawia, jest 
w uzasadnieniu, więc…

Senator Kazimierz Kleina:
Bardzo się cieszę. Przepraszam za to sformułowanie. To jest poprawka, która dotyczy 
zwiększenia środków dla nauczycieli, na wzrost wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 
samorządowych i prowadzonych przez administrację rządową. To jest także poprawka 
zwiększająca podstawę kwoty bazowej do kwoty 4432,15 zł. Konsekwencją tej ustawy 
jest wzrost wydatków o 7 000 000 tys. zł.
Zwracamy się także z prośbą do państwa, abyście przywrócili częściową kwotę, nie-

dużą, przeznaczoną dla Senatu na wspieranie programów polonijnych. Zgodnie z kon-
stytucją Senat jest odpowiedzialny za kwestie polonijne. I tu prosimy, abyście poparli 
państwo kwotę, którą myśmy w ustawie… w projekcie budżetu Senatu, 10 000 tys. zł, 
aby można było realizować niektóre zadania polonijne. Dzisiaj te środki są rozproszone 
pomiędzy kilkoma ministerstwami. Nie oceniam sposobu ich realizacji, ale po prostu nie 
są skupione tak, jak wcześniej, w Senacie. To jest poprawka nr 11.
Następnie poprawka nr 12. To jest nieduża kwota…

Poseł Marcin Porzucek (PiS):
Panie przewodniczący, my to wszystko czytaliśmy.

Głos z sali:
No nie wiem.

Głos z sali:
Ale bez zrozumienia.

Senator Kazimierz Kleina:
Proszę państwa, ale pozwolicie, że powiem zdanie i uzasadnienie dla tych poprawek. 
Jeżeli chcecie państwo, to mogę…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Niepotrzebna ta uwaga, panie pośle, naprawdę.

Senator Kazimierz Kleina:
…w takim razie przedstawić każdą z tych poprawek, jeżeli jest takie oczekiwanie. Ale 
wydaje mi się, że państwo chcecie się skupić na kilku poprawkach, najważniejszych.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie, spokojnie, panie senatorze, proszę skupić uwagę na kilku, a rzeczywiście jest tak, 
że to uzasadnienie, mam nadzieję, większość z nas przeczytała.

Senator Kazimierz Kleina:
Jest poprawka dotycząca Europejskiego Centrum Solidarności, niewielka kwota, ale 
kwota, która jest dla nas ważna, ponieważ uważamy, że to dziedzictwo „Solidarności” 
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jest elementem ważnym w historii i w tożsamości Polaków, w związku z tym pomniej-
szanie środków dla tej instytucji jest nieuzasadnione.
Następnie kolejna, to już poprawka nr 14, która zwiększa środki dla ochotniczych 

straży pożarnych, które pomniejszono podczas prac nad ustawą budżetową.
Poprawka nr 19 zwiększa środki dla Najwyższej Izby Kontroli. To są środki przezna-

czone na podniesienie wynagrodzeń, ponieważ okazuje się, że płace w Najwyższej Izbie 
Kontroli, bardzo ważnej instytucji kontrolnej, przestają być konkurencyjne i niestety 
prowadzą do tego, że część pracowników odchodzi z tej instytucji przechodząc do innych 
państwowych instytucji.
Poprawka nr 26 to jest pomoc dla repatriantów. Na posiedzeniu Senatu został przy-

jęty  projekt  ustawy  zwiększający  pomoc  i przyspieszający  program  repatriacji  Pola-
ków  ze Wschodu.  Projekt  tej  ustawy  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  senatorów, 
został poparty przez rząd. Żeby ustawa mogła wejść w życie, potrzebne jest dodatkowe  
20 000 tys. zł w budżecie na ten rok.
Kolejna spawa to jest poprawka nr 51. To jest poprawka, która przeznacza kwotę 

25 000 tys. zł dla armatorów kutrów rybackich, którzy prowadzili działalność rekre-
acyjną. Tym rybakom zabroniono prowadzenia działalności, dlatego te jednostki stoją 
w portach. Rybacy ponoszą koszty funkcjonowania rejestracji, zatrudnienia pracowni-
ków itd, natomiast z tytułu zakazu prowadzenia działalności stracili źródło utrzymania. 
Ta kwota nawet nie zrekompensuje im w całości dochodów, ale daje możliwość takiego 
przetrwania, zgodnie z zapowiedziami ministerstwa, że za… no nie chcę już mówić za ile 
lat, ale te kutry będą mogły ponownie wypływać w morze.
Poprawka  nr  57,  niezwykle  ważna,  także  będąca  jednym  z priorytetów  rządu, 

mówiąca o tym, że priorytetem jest wspieranie odnawialnych źródeł energii. Jednym 
z odnawialnych źródeł energii są farmy wiatrowe na morzu. Rząd Polski podjął decyzję, 
że niektóre małe porty będą portami serwisowymi – chodzi o port w Łebie i w Ustce. 
Porty mają być… już dawno powinien być rozpoczęty proces modernizacji wejść do tych 
portów. Ta sprawa ze względu na brak środków,  jak podaje Ministerstwo Infrastruk-
tury, w tych portach pracy nie podjęto, a w 2026 r. ma popłynąć prąd z farm wiatrowych 
na morzu, co jest po prostu terminem tak nieodległym, że wymaga rzeczywiście urucho-
mienia inwestycji w portach, które mają być portami serwisowymi. Mówię tutaj o porcie 
w Łebie, w Ustce, ale także o innych mniejszych portach: w Kołobrzegu, w Darłowie 
i Władysławowie. Środki te są przeznaczone na urzędy morskie, żeby podjęły decyzję 
w taki najbardziej racjonalny sposób według nich, ale żeby realizowano te zadania, które 
są zadaniami wynikającymi z polityki państwa. Jak mówię, rząd mówi, że nie ma pienię-
dzy na ten cel, a równocześnie mówi, że jest to priorytet.
Kolejna sprawa to jest poprawka nr 74, która wprost wpisuje się w działania rządu, 

o czym zresztą nawet dzisiaj czy wczoraj mówił premier, że każdy uczeń otrzyma laptopa, 
czy ma otrzymać tablet. Tylko problemem nie jest brak tabletów, laptopów, tylko proble-
mem jest – szczególnie na obszarach wiejskich i małych miasteczek – dostęp do szeroko-
pasmowego Internetu. Ta sprawa… Czyli problem nie jest z tabletem, tylko problem jest 
z dostępem do Internetu, gdzie na ten cel co roku wydaje się coraz mniejsze pieniądze 
i, co więcej, obcina się środki przewidziane na ten cel. W związku z tym proponujemy, 
żeby zwiększyć kwotę na ten cel, żeby wpisywać się w te zadania, skoro uczniowie mają 
korzystać z Internetu. W dużych miastach, jak Warszawa, pewnie to nie jest problem, 
ale na wsi i w małych miasteczkach, poza metropoliami, to jest problem podstawowy. 
Dlatego prosimy, aby poprzeć poprawkę nr 74.
Kolejna poprawka to jest poprawka nr 43 i 44 zwiększająca środki na paliwo rolnicze 

oraz na nawozy dla rolników. Znacie państwo, wiecie jaka była sytuacja, jak drastycznie, 
radykalnie podniesione zostały ceny paliwa, ale także i nawozów. Ta poprawka ma także 
rekomendować…

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Przeznaczono 4 mld zł.
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Senator Kazimierz Kleina:
Oczywiście wiemy o tym, że rząd przeznacza różnego rodzaju kwoty, ale one w żaden 
sposób nie rekompensują podwyżek, jakie są. Niepotrzebne jest zdziwienie w tym miej-
scu, bo wystarczy zapytać każdego rolnika i sprawa będzie prosta i zrozumiała.
No i na koniec zamykam jeszcze raz tą poprawką nr 77, która mówi o nauczycielach. 

I to jest w zasadzie wszystko, co chciałem państwu powiedzieć. Pozostałe poprawki… 
Jeszcze może można byłoby omówić kilka takich generalnych, ale one mają charak-
ter poprawek lokalnych, dla nas bardzo ważnych, bo one mówią o różnych priorytetach 
lokalnych, które powinny być finansowane, wspierane z budżetu państwa, a nie są, dla-
tego przedstawiamy je państwu z propozycją i prośbą o przyjęcie. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie za zabranie głosu.

Senator Kazimierz Kleina:
Jeżeli są pytania, to jestem do dyspozycji.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca Krystyna Skowrońska. Bardzo proszę.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Rozumiem, że wnikliwie przeczytaliśmy poprawki. Mam jedno pytanie do pana senatora 
i jedno pytanie do pana ministra dotyczące tej samej sprawy. Pan senator powiedział 
o przeznaczeniu środków na ubytki w związku ze zwolnieniami abonamentu radiowo
-telewizyjnego. My mieliśmy poprawkę pana przewodniczącego, która wtedy zwiększała 
przeznaczone środki – to, co w Sejmie zrobiono – a nigdy nie otrzymaliśmy, przez ostat-
nie 7 lat, a to jest już ósmy raz, wyliczenia ubytku i informacji na temat podstawy praw-
nej. Pan senator oświadczył, że brak tej podstawy. Zatem chciałam zapytać pana ministra 
o podstawę prawną do tego i do wyliczeń ubytków. Dzisiaj, rozumiem, moje pytanie jest 
generalne, ale chciałabym otrzymać również pełną informację na ten temat na piśmie. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Serdecznie dziękuję.
Zanim  oddam  głos  panu  ministrowi,  to przypomnę  pani  przewodniczącej  i nam 

wszystkim, że było to objęte wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego, który jednoznacz-
nie określił zasadę w sytuacji, kiedy te ubytki zostały wskazane…

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Nie, nie, ale nie obligacje, nie obligacje.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, nie wchodźmy już może w jakąś polemikę. Dlatego też ja zakończę 
swoją wypowiedź.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie obligacje.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie ministrze, bardzo proszę o krótką odpowiedź i przejdźmy może już do procedowa-
nia poprawek.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
I do pana senatora było pytanie.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Sebastian Skuza:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, z tego, co pamiętam, to na Komisji Finansów 
Publicznych omawialiśmy ten temat i tutaj nigdy nie padła kwestia niekonstytucyjności 
tego zapisu i podstawy prawnej w ustawie budżetowej. Były tylko dyskusje dotyczące, 
czy przepisy  regulujące przekazanie  skarbowych papierów wartościowych mogą być 
w ustawie budżetowej czy powinno być to opisane, czy szczegółowo powinny być prze-
kazane te zasady, czy odniesienie do ustawy, która już nie obowiązuje. Strona rządowa 
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stwierdziła, że to jest tylko forma przekazania. Nigdy nie słyszałem o tym, żeby była 
tu dyskusja, że ta podstawa prawna jest niekonstytucyjna.
Druga  rzecz,  to ustawa  budżetowa  stanowi  o maksymalnym  limicie,  a to jakie 

są ubytki przedstawia Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji, to oni to wyliczają. Na tej 
podstawie strona rządowa przekazuje skarbowe papiery wartościowe nie  tylko TVP, 
ale wszystkim instytucjom radia i telewizji, które mają ubytki w abonamencie. To jest 
na ich wniosek i na ich rozliczenie. To jest ich zadanie, przygotować wniosek i przedsta-
wić ubytki. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Pani przewodnicząca, rozumiem…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Po panu senatorze.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę, panie  senatorze. Później pani przewodnicząca, pan przewodniczący Andrzej 
Szlachta, a następnie pan przewodniczący Adam Gawęda.

Senator Kazimierz Kleina:
Krótko w tej sprawie chcę powiedzieć tak, że mamy oczywiście także pretensję do strony 
rządowej, że ta kwota, po pierwsze, nie była zweryfikowana, że rząd przyjmuje tylko 
informację,  jaką przekazuje Krajowa Radiofonii i Telewizji, co nie podlega weryfikacji 
ze strony rządu. Druga sprawa, te wątpliwości konstytucyjne dotyczące takiej formuły 
zapisu pojawiły się na poziomie Senatu, a tutaj możliwe, że nie były analizowane – tego 
nie wiem.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję za wypowiedź.
Pani przewodnicząca, bardzo proszę.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Zapłaciłam abonament radiowo-telewizyjny w terminie, płacę go w terminie, a zatem 
pytanie moje jest następujące. Znam podstawę prawną do wyliczenia, niemniej jednak 
w pierwszym przedłożeniu  rządowym była  inna kwota,  a pan przewodniczący Kosz-
towniak wskazał, że będzie to kwota wyższa. Myśmy nie otrzymali… Ja jednak pocze-
kam. Powiem, że nie jestem do końca usatysfakcjonowana odpowiedzią pana ministra, 
że w tym zakresie obligacje otrzyma bez uzasadnienia tej wysokości, bo myśmy nie otrzy-
mali specyfikacji, a na pewno nie do tej poprawki i kwoty dodatkowych 700 000 tys. zł. 
Zatem chcielibyśmy wiedzieć: jak, w jaki sposób, określacie państwo kwotę maksymalną? 
I pytanie inne,  jeżeli otrzymam odpowiedź na piśmie: ile w poprzednich latach… czy 
papiery wartościowe były przekazywane na maksymalną kwotę? Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Pan przewodniczący Andrzej Szlachta. Bardzo proszę.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, pan senator bardzo szczegółowo przedstawił 
te poprawki. W jednym momencie użył określenia, że jest poparcie rządu dla którejś 
z poprawek. Chciałem zapytać pana ministra: czy rząd popiera którąś z tych poprawek, 
które mamy przed sobą, a które bardzo szczegółowo…

Senator Kazimierz Kleina:
Nie mówiłem, że jest poparcie rządu dla poprawki, nie mówiłem.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Dobrze. To ja kieruję pytanie do pana ministra: czy rząd popiera którąś z tych poprawek?
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo. W trakcie prac senackich była  jedna poprawka, 
którą popierała strona rządowa, była to nawet poprawka zgłoszona wspólnie przez senato-
rów większości senackiej i mniejszości senackiej, niemniej poprawka nie została przegłoso-
wana na posiedzeniu plenarnym Senatu i według mojej najlepszej wiedzy, a przeanalizowa-
łem to dosyć dokładnie, nie została przyjęta. Ona dotyczyła kwoty około 92 000 tys. zł, woje-
wództwa dolnośląskiego i programu wieloletniego Szpitala Onkologicznego we Wrocławiu. 
Poprawka miała zmniejszać kwotę w roku 2023 tylko z tego względu, że zmienił się wieloletni 
program pomiędzy złożeniem projektu ustawy budżetowej przez rząd a grudniem, końcem 
ubiegłego roku. Niemniej jednak cały program został zwiększony o kwotę, z tego co pamię-
tam, 250 000 tys. zł. Tylko, że te środki nie są, nie były niezbędne w roku 2023. W tej chwili 
jest taka sytuacja, że o te środki dopytuje się wojewoda, kiedy ma je zablokować. Środki nie 
będą mogły być wykorzystane na nic innego z tego względu, że to są środki programu wielo-
letniego. Mogłyby być wykorzystane tylko w takim przypadku, gdyby wojewoda dolnośląski 
prowadził drugi jakikolwiek program wieloletni. Przeniesienie pomiędzy częściami jest nie-
możliwe, a tutaj nie ma programu, więc te środki po prostu pozostaną zablokowane.
Jeżeli  pan  przewodniczący  pozwoli,  to może  wyjaśnię  negatywne  stanowisko 

do poprawek.  Pierwsza  rzecz,  uchwała  Senatu  znacznie  zwiększa  dochody  budże-
towe,  dochody  podatkowe  o prawie  12 300 000  tys. zł,  a dywidendy,  które  wpły-
wają  do budżetu  państwa,  o 6 500 000  tys. zł,  przepraszam,  o 6 500 000  tys. zł.  
6 500 000  tys. zł  i 12 300 000  tys. zł  dochody podatkowe. Zwracam uwagę,  zwłasz-
cza na kwestie – i myślę, że tutaj nie może być akceptacji – zwracam uwagę na kwe-
stię  dywidend,  że gdyby  dywidendy  wpłacane  do budżetu  państwa  zwiększały  się 
o 6 500 000 tys. zł, to jeszcze należałoby do tego doszacować 30% na przychód Fundu-
szu Inwestycji Kapitałowych, gdyż te środki z dywidendy są dzielone pomiędzy budżet 
państwa a przychód Funduszu Inwestycji Kapitałowych. Czyli  łącznie wzrost dywi-
dend musiałby być na poziomie około 8–9 000 000 tys. zł. Takie wzrosty i finansowa-
nie dodatkowych wydatków z takimi znacznymi wzrostami dochodów nie wydaje się 
możliwe w tym momencie.
Druga rzecz, to może jeszcze pokrótce o niektórych wydatkach związanych z przesu-

nięciem w limitach wydatków. Nie może być pozytywnego stanowiska do zmniejszenia 
rezerwy celowej w poz. 8, która dotyczy współfinansowania programów z udziałem środ-
ków unijnych. Podobnie komplikacje wprowadziłaby poprawka do rezerwy w poz. 56. 
Zmniejszenie o około 150 000 tys. zł środków powodowałoby problemy, gdyż ta kwota 
jest ściśle skorelowana z przebiegiem procesu legislacyjnego określonych aktów praw-
nych, takich jak na przykład projekt ustawy o zmianie ustawy o ubezpieczeniu społecz-
nym rolników, wdrożenie i utrzymanie strategicznej sieci bezpieczeństwa, czy nawet 
środki na realizację zadań związanych z utworzeniem Państwowego Instytutu Medycz-
nego Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. Zatem strona rządowa nega-
tywnie rekomenduje poprawki przedstawione w uchwale Senatu. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Jeszcze pan przewodniczący. Bardzo proszę.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, w związku z tym, że wszyscy posłowie bardzo 
szczegółowo zapoznali się z poprawkami – pani przewodnicząca podkreśliła to w swoim 
wystąpieniu  –  stanowisko  rządu  do poprawek  jest  negatywne, Klub Parlamentarny 
Prawo i Sprawiedliwość popiera swój rząd, więc jest sprawą oczywistą, że my będziemy 
głosować jednoznacznie, stąd mój wniosek pragmatyczny, żeby nie przeciągać dyskusji, 
żeby głosować za poprawkami łącznie.

Głos z sali:
Brawo!

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie.
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Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Czy mogę? Mogę?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Chwileczkę, bo pan przewodniczący najpierw poprosił o głos,  jeszcze poseł Urbaniak 
i pani przewodnicząca. I chciałbym, żebyśmy rzeczywiście zamknęli dyskusję i odnieśli 
się do propozycji. Potraktuję to jako wniosek formalny ze strony pana przewodniczącego 
Andrzeja Szlachty.
Bardzo proszę, Adam Gawęda.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący.
Panie ministrze, panie senatorze, z wielką uwagą wysłuchałem uzasadnienia popra-

wek Senatu,  zresztą pan senator przedstawił  to z ogromną wrażliwością. Podzielam 
wiele elementów, które zostały przedłożone, niemniej jednak chciałbym przedstawić też 
tutaj pewne kwestie i skierować pytanie do pana ministra, dlatego że takiej aktywności 
nie zauważałem wcześniej. a mam na myśli na przykład poprawkę nr 14, bo nie będę się 
do wszystkich odnosić. To jest poprawka, która zwiększa kwotę dotacji, subwencji prze-
widzianych dla ochotniczych straży pożarnych o 15 000 tys. zł. Mam pytanie do pana 
ministra: jak w ostatnich latach kształtowały się kwoty dotacji kierowanych na ochot-
nicze straże pożarne? Wiem doskonale, bo sam jestem członkiem zespołu, parlamentar-
nego zespołu strażaków, że te środki są kilkukrotnie zwiększane w ostatnich latach. Jak 
spotykam się ze strażakami-ochotnikami, bardzo to doceniają i akceptują. Oczywiście 
zawsze można zwiększyć kwotę, natomiast chciałbym tylko powiedzieć, że w ubiegłym 
roku w październiku, dokładnie było to chyba 6 października, ministerstwo przezna-
czyło dodatkowe 25 000 tys. zł na młodzieżowe drużyny pożarnicze ochotniczych straży 
pożarnych, to jest również na ochotnicze straże pożarne. I chcę o tym powiedzieć. Dla-
czego? Otóż w spotkaniach strażacy bardzo mocno podnoszą, że, mówiąc kolokwialnie, 
przedział wiekowy ochotników-strażaków w ostatnich latach bardzo się podnosi. Żeby 
zwiększyć atrakcyjność ochotniczych straży pożarnych, zwracają się również prezesi tych 
oddziałów, sołectw i gminnych ośrodków, żeby właśnie na to kierować środki i z budżetu 
państwa bardzo duże środki właśnie na te młodzieżowe ochotnicze drużyny są kiero-
wane. Dlatego pytanie do pana ministra, jeśli jest to możliwe, żeby raczył przedstawić, 
jakie środki były kierowane w ostatnim okresie.
Druga  kwestia,  dopłaty  do zakupu  nawozów  rolniczych. Otóż wszystkie  kwestie 

związane z obniżeniem podatku – a prosiłbym, żeby pan minister również przypomniał 
na jakie produkty zostały obniżone podatki praktycznie do stawki zerowej – Polska jest 
liderem w obszarze w Europie obniżania podatków, również tych podatków, które w zna-
czący sposób mogłyby obciążać rolników, czyli bardzo ważną grupę w naszym kraju. Ile 
dopłat do nawozów idzie z tego tytułu? To są bardzo duże kwoty. Oczywiście jest to kosz-
tem zwiększenia o tę kwotę dochodów z podatku od towarów i usług. I tu pan minister 
powiedział, że byłoby to praktycznie niewykonalne, gdyby wszystkie poprawki zliczyć 
pod kątem zwiększenia dochodów z podatku od towarów i usług, byłoby to praktycz-
nie niemożliwe. Myśmy w ostatnich latach uszczelnili system podatkowy i to pozwoliło 
na realizację wielu programów, natomiast jest on wyszacowany, w moim przekonaniu, 
bardzo racjonalnie, nie jest tutaj to odbicie, które nie jest prognozowane we wszystkich 
analizach ekonomicznych.
Nie będę się odnosił do wszystkich pozostałych kwestii, natomiast chciałbym, jeśli 

to jest możliwe, bo być może ministerstwo ma taką wiedzę,  gdyby  zliczyć wszystkie 
podatki, to czy rezerwa na zmiany systemowe i niektóre zmiany organizacyjne, w tym 
na nowe zadania, w ogóle by wystarczyła? Bo ja mam takie przekonanie, tak szacunkowo 
licząc, że gdyby wszystkie senackie poprawki zaakceptować, to ta kwota jest wielokrot-
nie większa niż sama rezerwa. Ale nie mam takiej precyzyjnej wiedzy, więc nie chciałbym 
się tutaj odnosić, bo to jest tylko szacunek, nie zliczałem tego bardzo precyzyjnie.
Co do… Ja wiem, że tutaj państwo posłowie i pan senator z Platformy pewnie od razu 

podniosą,  że można  skorzystać  z dywidendy,  i wiadomo  jakiej  spółki.  To przypomnę 
państwu, bo wtedy pracowałem w jednej  ze spółek górniczych,  że właśnie Platforma 
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skorzystała praktycznie z maksymalnej dywidendy jednej ze spółek górniczych – była 
to Jastrzębska  Spółka Węglowa  –  i w roku  2014  ta spółka  była  na skraju  upadłości, 
groziła jej upadłość i proces likwidacyjny. To oczywiście pod koniec roku 2015 zostało 
poddane głębokiej analizie i dzięki ogromnemu zaangażowaniu ówczesnego Minister-
stwa Energii spółka została uratowana, ale to też wskazuje, w jak nierozsądny sposób 
można było podejmować decyzje wyciągając dywidendy, ograniczając możliwości rozwo-
jowe ważnych z punktu widzenia strategicznego spółek Skarbu Państwa. Przypomnę, 
że na koniec roku 2015 górnictwo było zadłużone na poziomie 15 000 000 zł. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Szanowni państwo, gorąco proszę o to, abyśmy w sposób skondensowany formułowali 

swoje wypowiedzi, bo musimy przejść do głosowania, a z tego, co dochodzi do mojej wie-
dzy, większość z nas dosłownie za chwilę rozpoczyna kolejne komisje, więc gorąco proszę 
o to, abyśmy skracali wypowiedzi jak tylko potrafimy. Pragnę przypomnieć, że wielokrot-
nie dyskutowaliśmy na ten temat.
Pani przewodnicząca, bardzo proszę.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Zacznę od wniosku pana posła Szlachty, łącznego głosowania. Zgodnie z regulaminem 
nie jest to możliwe – myślę, że na ten temat wypowiedzą się państwo legislatorzy – dla-
tego chociaż byście państwo mieli taki wniosek u siebie, posłowie innych klubów mogą 
głosować nad poprawkami bardzo różnie, mogą je odrzucić, mogą… W ten sposób…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Zapewne przejdziemy do głosowania. Jeżeli jest to niezgodne z regulaminem, to…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
W ten sposób ograniczacie państwo możliwość wypowiedzi. Mój poprzednik powiedział 
o druhach-strażakach. Tak  się  składa,  że w swojej  pracy  sejmowej  jestem albo wice-
przewodniczącą… przez 8 lat rządów Platformy – PSL-u byłam przewodniczącą, wtedy 
zwiększyliśmy pięciokrotnie pieniądze dla krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego. 
W tej kadencji były mniejsze. Były również pieniądze zwiększane dla zarządu głównego 
ochotniczych straży pożarnych. Państwo zaniechali model przekazywania pieniędzy dla 
zarządu głównego. Przekazywanie pieniędzy dla jednostek odbywa się w innym trybie. 
Chcę powiedzieć,  że ta poprawka  jest ważna,  istotna  i będziemy  ją popierać, dlatego 
że 250 tys. druhów-ochotników wspiera 32 tys. strażaków zawodowych. To jest ważna 
rzecz, którą trzeba sobie powiedzieć.
Mówicie państwo o wsparciu, o najniższych podatkach. Chcę powiedzieć, że to nie-

prawda – mamy najwyższy VAT w Europie. Ogólnie, na przykład w tak przez państwa 
krytykowanych Niemczech, VAT wynosi 16%, mogliśmy skorzystać z niektórych dopłat.
Teraz, ile poprawek łącznie do budżetu – to, o czym mówił pan minister. Pan minister 

prawdopodobnie wie, że kiedy pełnił inną funkcję w okresie rządów Platformy Obywa-
telskiej i PSL-u poprawki klubu Prawa i Sprawiedliwości do budżetu formułowane były 
w kwocie od 15 do 20 000 000 tys. zł. i nie były niczym innym, więc proszę się nie dziwić, 
panie i panowie posłowie, którzy wtedy nie piastowali mandatu posła. Tyle o praktyce.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, gorąco proszę o reasumpcję.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
I ostatnia rzecz, wsparcie dla rolników do nawozów. Na nawozy mieliśmy stawkę 23% 
VAT. Skromnym wsparciem były dopłaty do paliwa w wysokości 1 zł przy drogiej cenie 
paliwa i przy nieobniżeniu VAT w określonym czasie. To wcale nie było rzeczywistym, 
znaczącym wsparciem dla produkcji rolnej. A zatem proszę się nie dziwić, że nie ma moż-
liwości – myślę, że legislatorzy to potwierdzą – łącznego głosowania.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, już serdecznie dziękuję.
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Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pan przewodniczący Andrzej Szlachta i dosłownie jedno słowo ze strony pana przewod-
niczącego. Oddaję głos panu posłowi.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, w związku z wątpliwościami i niepotrzebnymi 
emocjami wycofam wniosek. Będziemy głosować 75 razy. Stanowisko naszego klubu jest 
jasne. Dziękuję.

Poseł Anna Ewa Cicholska (PiS):
No, ale dlaczego?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
No, ale to Biuro Legislacyjne powie, że jest to niemożliwe.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo serdecznie dziękuję.
Szanowni państwo, ale nie udzieliłem wszystkim głosu,  a wydaje mi się,  że część 

z państwa….

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
To może proszę zapytać…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, oddaję głos panu posłowi Jarosławowi Urbaniakowi. Panie pośle 
bardzo proszę.

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Wysoka Komisjo, chciałem ponowić pewne pyta-
nie i bardzo je skonkretyzować, bo bardzo, ale to naprawdę bardzo mocno zdziwiłem się, 
bo to nie jest tylko kwestia nas, tutaj członków Komisji Finansów Publicznych czy pra-
cowników z Ministerstwa Finansów, ale wszystkich Polaków. Wszyscy widzą jak rosną 
ceny na polskich półkach, jakie są prawdziwe wskaźniki inflacji. Czy naprawdę jest nega-
tywny stosunek do poprawki szóstej? Ona tylko trochę urealnia, bo według mnie Senat 
był bardzo ostrożny i tak naprawdę inflacja będzie w przyszłym roku dużo wyższa niż 
13,1%. Czy naprawdę tę poprawkę też odrzucicie? Nadal będziecie twierdzić, że nic nie 
ma, ceny są stabilne, inflacji nie ma, drożyzny nie ma? Naprawdę tak będzie, że w budże-
cie będziemy mieli fałszywy zapis o planowanym wzroście cen towarów i usług, tak?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie pośle…

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Szóstą poprawkę też będziemy odrzucać?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie pośle…

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
To jest pytanie do pana ministra, który powiedział, że żadnej poprawki nie rekomenduje.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie.

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Przepraszam, bo mógłbym być złośliwy i zapytać: czy Ministerstwo Finansów zauwa-
żyło, że w Polsce jest inflacja?
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Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję za tę wypowiedź. Panie pośle, myślę że nie jest potrzebna ta złośliwość, bo jeżeli 
pan przeczyta, to rzeczywiście praktycznie wartość wskaźnika inflacyjnego jest na pozio-
mie 10%, więc myślę, że inflacja jest, i to jest również odpowiedź dla pana.
Szanowni państwo, naprawdę, przejdźmy do głosowania, bo myślę, że nie ma sensu 

abyśmy tak przeciągali tę dyskusję.

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Panie przewodniczący, ja jednak bardzo bym prosił, żeby pan minister powiedział, że tak, 
że inflacja będzie poniżej 10%.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie ministrze, bardzo proszę, jeżeli można, jednym zdaniem i przechodzimy do gło-
sowania.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Oczywiście, panie przewodniczący. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, zarówno pro-
gnoza inflacji,  jak i PKB, była uwzględniona na poziomie tworzenia ustawy, projektu 
ustawy budżetowej. Prognozy mieściły się w przedziale prognoz rynkowych. To nie było 
tak, że rząd zaniżył wtedy jakieś wskaźniki. Jest pewien punkt odcięcia, za którym nie 
mogą co chwila nadążyć prace, by co chwila je zmieniać. To może się zmienić naprawdę 
bardzo szybko z tego względu, że jeszcze do niedawna dezinflacja, czyli takie szybkie 
schodzenie z inflacji, wydawało się w gospodarce światowej niemożliwe. Teraz już jest 
możliwe i coraz więcej ekonomistów o tym mówi. Dziękuję bardzo.

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
Na świecie tak, ale nie u nas.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo… Pragnę przypomnieć, że my też jesteśmy częścią świata.

Głos z sali:
Jak PiS rządzi, to nie, jak będzie Platforma rządziła, to będziemy światem, tak że, panie 
przewodniczący…

Głos z sali:
Nie, my mamy PiSflację.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Już naprawdę chyba lepiej tego nie komentować.
Szanowni państwo, głosujemy. Bardzo proszę o zalogowanie się kartami do głosowa-

nia. Będziemy dokonywać tych czynności technicznych, bo wydaje mi się, że rzeczywiście 
chyba już dużo dzisiaj powiedzieliśmy.
Szanowni  państwo,  przechodzimy do głosowania  poprawki nr  1  zgłoszonej  przez 

Senat.
Stanowisko rządu?

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Ale to już było.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za przyjęciem poprawki zgłoszonej przez Senat? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 2. Stanowisko rządu?
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za przyjęciem poprawki zgłoszonej przez Senat? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za było 13, 24 było przeciw, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 2 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 3. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję. Głosujemy.
Kto jest za przyjęciem poprawki zgłoszonej przez Senat? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za było 13, 24 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 4. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za poprawką Senatu? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 

wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 4 nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko rządu do poprawki nr 5?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za przyjęciem poprawki nr 5 zgłoszonej przez Senat? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 5 nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Przechodzimy do poprawki nr 6. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za poprawką nr 6? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 

wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za –13, 23 – przeciw. Poprawka nr 6 nie uzyskała akceptacji 

Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 7. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za przyjęciem poprawki nr 7? Kto jest przeciw? Kto się wstrzy-

mał? Proszę o podanie wyników głosowania.
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Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 7 
nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 8. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 8 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów.
Poprawka nr 9. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.

Senator Kazimierz Kleina:
Panie przewodniczący, bardzo dziękuję. Do widzenia.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie, panie senatorze.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, przeciw – 23. Poprawka nr 9 nie uzyskała akceptacji 

Komisji.
Stanowisko do poprawki nr 10, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy poprawkę nr 10. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę 

o podanie wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw. Poprawka nr 10 nie uzyskała akceptacji 

Komisji.
Stanowisko do poprawki nr 11, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy poprawkę nr 11. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę 

o podanie wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 11 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 12. Bardzo proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy poprawkę nr 12. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę 

o podanie wyników głosowania.
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Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 12 
nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 13. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw poprawce? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników 

głosowania.
Głosowało 35 posłów. Za – 13, 22 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nie 

uzyskała akceptacji Komisji.
Stanowisko do poprawki nr 14. Bardzo proszę, rząd.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję. Kto jest za przyjęciem poprawki? Kto jest przeciw poprawce nr 14? Kto się 
wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 15. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Kto jest za poprawką nr 15? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 

wyników głosowania.
Głosowało 31 posłów. Za – 9, przeciw – 22, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 15 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 16. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest…

Głos z sali:
Nie ma. Nie działa...

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pomalutku. Nie możemy zagłosować. Kto jest za poprawką nr 16?

Głos z sali: 
Nie działa…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie działa?

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Głosowanie szesnaste jest zakończone, tak?

Poseł Teresa Wargocka (PiS):
Jak zakończone, jak…

Poseł Jarosław Urbaniak (KO):
Ja mam taki komunikat.

Głos z sali:
Ale my nie zdążyliśmy zagłosować.
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Głos z sali:
Tak, mamy na dole. Na dole jest.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Ja widzę co jest napisane na dole, wszyscy widzimy, że zostało zakończone, ale nie odda-
liśmy głosu dotyczącego poprawki nr 16. Proszę państwa,  jeszcze raz przechodzimy 
do głosowania poprawki nr 16, dla której stanowisko rządu jest negatywne.
Kto jest za poprawką nr 16? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 

wyników głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 16 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 17. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Szanowni państwo, głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko rządu do poprawki nr 18?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za było 14, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 18 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 19. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pro-

szę o podanie wyników głosowania.
Szanowni państwo, głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Tym samym poprawka nr 19 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 20. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pro-

szę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 20 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 21. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
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Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-
ków głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 21 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 22. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 14, przeciw 22, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 22 nie 

uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 23. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głoso-

wania.
Szanowni państwo, głosowało 34 posłów. Za było 11, przeciw – 23, nikt się nie wstrzy-

mał. Poprawka nr 23 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 24.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania poprawki nr 24. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 24 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 25. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pro-

szę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 36 posłów. Za było 13, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 25 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 26. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pro-

szę o podanie wyników głosowania.
Szanowni państwo, głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzy-

mał. Poprawka nr 26 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawki nr 27. Bardzo proszę, panie ministrze.
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 13, 24 – przeciw. Poprawka nr 27 nie uzyskała akceptacji 

Komisji.
Poprawka nr 28. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Szanowni państwo, głosowało 34 posłów. Za – 12, przeciw – 22, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 28 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 29. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję, panie ministrze.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 29 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 30.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Szanowni państwo, głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 30 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów.
Poprawka nr 31. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Bar-

dzo proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 31 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 32. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Pro-

szę o podanie wyników głosowania.
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Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 32 
nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 33. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 33 posłów. Za – 12, przeciw – 21, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 33 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 34. Panie ministrze, stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Proszę państwa, głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 34 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 35. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wyniki.
Proszę państwa, głosowało 38 posłów. Za – 14, 24 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 35 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Głosujemy poprawkę nr 36. Panie ministrze, stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głoso-

wania.
Proszę państwa, głosowało 37 posłów. Za – 13, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 36 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 37. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników 
głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 37 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 38. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
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Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-
ków głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 38 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 39. Stanowisko rządu, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wyniki głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 39 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 40. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy mamy jakiś problem z głosowa-

niem? Nie? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 40 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 41. Stanowisko rządu, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wyniki głosowania.
Proszę państwa, głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Tym samym poprawka nr 41 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 42. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję, panie ministrze.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 42 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 43. Stanowisko rządu, panie ministrze, proszę.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Proszę państwa, głosowało 38 posłów. Za – 14, 24 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 43 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 44. Panie ministrze, proszę o stanowisko.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.
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Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników głoso-

wania.
Głosowało 36 posłów. Za – 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 44 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 45. Stanowisko rządu, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Proszę państwa głosowało 38 posłów. Za – 14, 24 było przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 45 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Przechodzimy do poprawki nr 46. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 46 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 47. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję, panie ministrze.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Proszę państwa, głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 47 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Przechodzimy do poprawki nr 48. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 48 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 49. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 49 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 50.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.
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Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Stanowisko negatywne rządu.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14 osób, przeciw było 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka 

nr 50 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 51. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Stanowisko rządu negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 51 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 52. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 52 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 53. Panie ministrze, stanowisko?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 53 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 54. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 37 posłów. Za – 13, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 54 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 55. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyni-

ków głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 55 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 56. Stanowisko rządu?
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 35 posłów. Za – 12, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 56 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 57. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 14, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 57 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko rządu do poprawki nr 58?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 33 posłów. Za – 11, przeciw – 22, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 58 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko do poprawki nr 59, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 59 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 60. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 60 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 61. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 61 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko do poprawki nr 62, panie ministrze?
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 62 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 63. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za – 13, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 63 

nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 64. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Szanowni państwo, głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzy-

mał. Poprawka nr 64 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 65. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 65 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Przechodzimy do poprawki nr 66. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 66 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 67. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Proszę państwa, głosowało 34 posłów. Za było 11 posłów, przeciw – 23, nikt się nie 

wstrzymał. Tym samym poprawka nr 67 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Poprawka nr 68. Stanowisko rządu?
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik.
Głosowało 38 posłów. Za – 14, przeciw było 24, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 68 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 69. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głosowania.
Głosowało 37 posłów. Za było 14, 23 było przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka 

nr 69 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko do poprawki nr 70, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 38 posłów. Za było 14, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 70 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko rządu do poprawki nr 71?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 35 posłów. Za było 12, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 71 nie uzyskała akceptacji Komisji.
Stanowisko do poprawki nr 72, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Proszę państwa, głosowało 35 posłów. Za – 12, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Poprawka nr 72 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 73. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 37 posłów. Za był 13, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka nr 73 

nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Proszę o stanowisko rządu do poprawki nr 74.
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Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 36 posłów. Za było 12, przeciw – 24, nikt się nie wstrzymał. Poprawka  

nr 74 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Poprawka nr 75. Stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję, panie ministrze.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 36 posłów. Za było 13, 23 – przeciw, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Stanowisko do poprawki nr 76, panie ministrze?

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Głosujemy. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o wynik głoso-

wania.
Głosowało 34 posłów. Za było 13, przeciw – 21, nikt się nie wstrzymał. Tym samym 

poprawka nr 76 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Przechodzimy do głosowania poprawki nr 77. Panie ministrze?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Pytanie.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję gorąco.
Pani przewodnicząca poprosiła o głos.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Poprawka dotyczy podwyżek dla nauczycieli, ale pozwoliłam sobie… i myślę, że to pan 
minister wyjaśniał, ale ja chciałam zadać jeszcze jedno pytanie. W tej poprawce nie ma  
7 mld zł  na podwyżki  dla  nauczycieli,  ale  państwo  obiecaliście  we wrześniu  370  tys. 
tabletów dla uczniów IV klas. I jeżeli policzyć to, tak jak poprzednio państwo zapropo-
nowali dla terenów popegeerowskich w ubiegłym roku, wtedy było około 215 tys. i miało 
to kosztować około 500 mln, to chciałabym zapytać z jakich pieniędzy będą sfinansowane 
tablety, jeśli mamy traktować to poważnie, a nie jako bajkę? To po pierwsze. Poprzednie 
tablety miały zostać sfinansowane z Funduszu Inwestycji Lokalnych, ale do tego  fun-
duszu, szanowny panie przewodniczący, nie mamy żadnego wglądu – ani kryteria, ani 
ile, ani ile środków poza budżetem we wszystkich funduszach, gdzie jest około cztery-
sta paru miliardów złotych wydatków. Tego nie bierzemy, o tym nie mówicie, zaklina-
cie, że wszystko jest okej. Ja się chciałam zapytać czy znaleźliście ten miliard i gdzie go 
znaleźliście i w jaki sposób, jeżeli nie będzie 7 mld, o które wnosi Senat… A to jest naj-
prostsza rzecz, bo jeżeli państwo mówili o dużych pieniądzach, to należało się albo sku-
pić na jednym, a nie wszystkie poprawki hurtem wyrzucać – to do koleżeństwa z posłów 
z Prawa  i Sprawiedliwości  –  albo  zdecydować  się  na nauczycieli,  ostatnia  poprawka  
7 mld zł. Namawiam państwa gorąco, bądźcie przynajmniej za tą poprawką. A pana mini-
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stra uprzejmie proszę o odpowiedź, na podstawie czego pan premier dzisiaj powiedział, czy 
rano sobie wymyślił, że we wrześniu będą tablety dla uczniów – 370 tys. tabletów?

Głos z sali:
Laptopów.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Tabletów. Tabletów.

Głos z sali:
Laptopów.

Poseł Marcin Porzucek (PiS):
Tablety, to Tusk obiecał 15 lat temu.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie, nie, proszę pana, to są dzisiejsze…

Głos z sali:
Do mikrofonu, panie pośle.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
…dzisiejsze doniesienia. Gdyby pan czytał, to by pan wiedział.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Proszę państwa, ale to naprawdę nie jest miejsce, żeby…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Ja pytam pana ministra – skąd będzie ten co najmniej 1 mld zł przeznaczony na ten 
projekt i czy jest on realny? Bo dzisiaj to on wisi w powietrzu. Krytykujecie nas pań-
stwo za pokazanie oszczędności w tym budżecie, za przekazywanie różnych środków, 
to ja poproszę,  żeby  pan  minister  powiedział  mi,  jak  we wrześniu  znajdziecie  ten  
1 mld zł, żeby było na tablety?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.
Panie ministrze, jak można, to proszę o krótkie ustosunkowanie się.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, mogę powiedzieć, że podwyżki dla nauczycieli 
są przewidziane takie, jak w państwowej sferze budżetowej. W ubiegłym roku były dwa 
razy podwyżki dla nauczycieli…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Ale pan minister się chwali.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
…szczególnie dla tych młodych na początkowym etapie rozwoju zawodowego. A jeżeli 
chodzi  o kwestie  laptopów,  to są na Komisji  przedstawiciele Ministerstwa Cyfryzacji 
i myślę, że więcej powiedzą na ten temat. Dziękuję bardzo.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Z Pegasusem łącznie?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, proszę już, naprawdę…

Głos z sali:
Tak, ja bym chciał.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Chyba z tym, z Komisji Europejskiej.
Bardzo proszę przedstawicieli Ministerstwa Cyfryzacji. Bardzo proszę.
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Podsekretarz stanu, zastępca szefa Kancelarii Prezesa Rady Ministrów Izabela Antos:
Dzień dobry. Szanowny panie przewodniczący, szanowna pani przewodnicząca, szanowni 
państwo, Izabela Antos podsekretarz stanu w KPRM, zastępca szefa Kancelarii Prezesa 
Rady Ministrów. Dzisiaj reprezentuję zarówno część 16, jak i część 27.
Z dzisiejszej informacji przedstawionej na konferencji prasowej pana premiera Mate-

usza Morawieckiego wraz z ministrem edukacji panem Przemysławem Czarnkiem oraz 
sekretarzem stanu w kancelarii premiera panem ministrem Januszem Cieszyńskim, 
wiemy że laptopy dla uczniów klas  IV mają  zostać przekazane we wrześniu. Środki 
pochodzą z KPO. W tym roku do uczniów ma trafić  łącznie chyba 370 tys.  laptopów. 
Dziękuję bardzo.

Poseł Izabela Leszczyna (KO):
KPO nie ma.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie ma KPO i nie ma kasy, ile to kosztuje. Najpierw pytanie… Nie ma KPO, a ja pytałam 
ile, panie…

Poseł Jarosław Krajewski (PiS):
To nie blokujcie KPO.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pani przewodnicząca, już…

Głos z sali:
W banku BGK jest przeznaczonych 20 mld zł.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Ale nie otrzymałam odpowiedzi na pytanie, panie przewodniczący. Pytałam ile będzie 
na to przeznaczonych pieniędzy. Nie ma KPO. To tak, jak wróżenie z fusów.

Poseł Marcin Porzucek (PiS):
20 mld jest przeznaczone.

Podsekretarz stanu, zastępca szefa KPRM Izabela Antos:
Ogólnie na to zadanie ma być przeznaczone około 2 mld zł. Ta pierwsza partia to jest 
około 1 mld zł. Szczegółową informację o kwocie, bo nie posiadam jej przy sobie w chwili 
obecnej, możemy przedstawić na piśmie. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję, pani minister. Jeżeli jest takie życzenie ze strony pani przewodniczącej, 
to myślę, że pani przewodnicząca zapozna się z tą kwotą.
Proszę państwa, jesteśmy w trakcie głosowania poprawki nr 77. Stanowisko rządu 

do tej poprawki było negatywne. Tak, panie ministrze? Proszę o przypomnienie.

Poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Do wszystkich.

Sekretarz stanu w MF Sebastian Skuza:
Tak, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Tak jak do wszystkich wcześniejszych, rzeczywiście.
Kto jest za? Kto jest przeciw?

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Dlaczego we wrześniu?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bo rok szkolny zaczyna się we wrześniu, pani przewodnicząca.
Kto się wstrzymał?
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Głos z sali:
Nie mam głosowania.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Jak nie ma?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Mamy. Proszę nacisnąć. 
Proszę o podanie wyników głosowania.

Głos z sali:
Tak, bo dawno temu wcisnąłem.

Głos z sali:
Głosowaliście.

Głos z sali:
Przed dyskusją, rozumiem.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Kiedy pan wcisnął, panie pośle, to ja już nie jestem w stanie…
Proszę państwa, głosowało 35 posłów. Za – 12, przeciw – 23, nikt się nie wstrzymał. 

Tym samym poprawka nr 77 nie uzyskała akceptacji Komisji Finansów Publicznych.
Proszę państwa, na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny dotyczący rozpatrzenia 

uchwały Senatu z druku nr 2943. Komisja musi  jeszcze wybrać posła sprawozdawcę 
przedstawiającego  sprawozdanie Komisji  na posiedzeniu  plenarnym. Przypominam, 
że do tej pory posłem sprawozdawcą była moja skromna osoba.

Poseł Ewa Szymańska (PiS):
Popieramy.

Poseł Anna Ewa Cicholska (PiS):
Więc zostaje, zostaje.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie państwu za zaufanie. Tym samym zdam to sprawozdanie, dzięku-
jąc państwu dzisiaj za współpracę. Przypominam, że jutro o godzinie 11. Czy dobrze 
pamiętam?

Głos z sali:
Tak.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
O 11. mamy  posiedzenie Komisji.  Zapraszam wszystkich  serdecznie  na posiedzenie 
Komisji. Życzę miłego wieczoru.


